
 
 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Friskis&Svettis Visby 
 

DATUM: 2020-09-29  
 

NÄRVARANDE:  Peter de Clairac, Patrick Ryott, Marika Olofsson, Andreas Stengård, Malte 
Nilsson, Ethel Forsberg, Elisabeth Söderbäck. 
Adjungerad: Frida Engström, verksamhetschef. 
 

  
Öppnande. Ordförande Peter de Clairac hälsade alla välkomna och öppnade sammanträdet. 

Justering. Till att jämte ordförande justera kvällens protokoll valdes Malte Nilsson. 

Föregående protokoll lades till handlingarna utan åtgärd. 

Ekonomisk uppföljning. Kassören Andreas Stengård gick igenom det ekonomiska läget som ser 

bra ut. Resultatet är i balans.  

Rapport från verksamhetsledaren. Bindningstiden som tagits bort, har gett positiva 

reaktioner. Antalet autogiron ökar kraftigt. 

Lägesrapport verksamhets- och aktivitetsplaner under hösten och december. Aktivitet med 

fokus på såväl fysiskt och psykiskt välbefinnande, har förberetts. Nästa steg är att kontakta 

företag för att etablera samarbete.   

Förberedelse för Riks årsstämma och föreningskonferens. Vi tar upp de relevanta frågorna på 

vårt styrelseseminarium på lördag den 3 oktober. 

Övrigt. Malte berättar om läget när det gäller det nya dokumenthanteringssystemet. 

Sammanträdet avslutas 

 

 

Vid protokollet                                            Justeras 

Ethel Forsberg                                           Peter de Clairac   Malte Nilsson 

 


